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 Päätöksentekijät /Beslutande       
 

 Varsinaiset jäsenet / Ordinarie ledamöter   
 

 x Burman Alvar x Väänänen Vili-Valtteri 
 - Busk Alex x Yli-Ilkka Vilma 
 x Holmqvist Wilma   
 x Junnila Otto      
 x Kinnunen Minea   
 x Lindholm Tristan      
 x Lindroos Maria      
 x Nurmi Nooa      
 x Pokkinen Ahti   
 x Ristimäki Elias   
 x Sanaksenaho Santeri   
 - Sarkonen Fanny   
    x Sillanpää Rauha   
    x Skogster Erin   
 x Tackman Emma   
     
 Muut läsnäolijat / Övriga närvarande   

     
 x Noora Huovinen, erityisnuorisotyöntekijä   
 - Feeja Haarmann, erityisnuorisotyöntekijä   
 - Mia Liljeberg, nuorisopalvelupäällikkö    
 x Micaela Röman, kunnanvalt. luottamushlö.   
     
     

 
 

 
 Ahti Pokkinen Elias Ristimäki 
 Puheenjohtaja / Ordförande  Pöytäkirjanpitäjä / Protokollförare 

 
 
 

                                                                              
  
                                 Tristan Lindholm                                Vili-Valtteri Väänänen 
 Pöytäkirjantarkastaja / Protokolljusterare Pöytäkirjantarkastaja / Protokolljusterare  

    
    

 
 
Protokollet framlagt till påseende, Sibbo den 
Pöytäkirja nähtävänä, Sipoossa  

 
Intygar,underskrift, tjänsteställning 
Todistaa,  allekirjoitus, virka-asema  

 
Utdragets riktighet bestyrker, Sibbo den 
Pöytäkirjanotteen oikeaksi todistaa, Sipoossa   
 tjänsteställning/virka-asema  
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§ 38. 
KOKOUKSEN AVAUS, LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN / 
SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE, KONSTATERANDE AV SAMMANTRÄDETS LAGLIGHET 
OCH BESLUTFÖRHET  

 
Päätös/ Beslut 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:09. 
Ordförande öppnade mötet kl 17:09. 

 
 
 
§ 39. 
PÖYTÄKIRJATARKASTAJIEN VALINTA / VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE 

 
Päätös/ Beslut 
 
Tristan Lindholm ja Vili-Valtteri Väänänen valittiin pöytäkirjantarkastajiksi. 

   
 
Tristan Lindholm och Vili-Valtteri Väänänen valdes till protokolljusterare. 

   
 
 
 
§ 40. 
ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN / GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN  

  
 

 
Esityslista hyväksyttiin yksimielisenä.  
 
Föredragningslistan godkändes enhälligt. 

 
 
 
 
 
 
§ 41. 
KUNNANVALTUUSTON, ERI VALIOKUNTIEN JA JAOSTOJEN EDUSTAJIEN RAPORTIT 
KOKOUKSISTA. ONKO JOKU ASIA KÄSITTELYSSÄ JOHON NUORISOVALTUUSTON 
TULISI OTTAA KANTAA? / KOMMUNFULLMÄKTIGES, DE OLIKA UTSKOTTENS OCH 
SEKTIONERNAS REPRESENTANTER RAPPORTERA OM MÖTENA – ÄR DET NÅGOT 
ÄRENDE UNDER BEHANDLING SOM UNGDOMSFULLMÄKTIGE BORDE TA STÄLLNING 
TILL?  
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 Sivistysvaliokunta/ Bildningsutskottet – Elias Ristimäki 
  
  
Maankäyttöjaosto/ Markanvändningssektionen – Vili Väänänen 
 
  
  
Tekninen valiokunta/ Tekniska utskottet – Ahti Pokkinen 
  
  
Kunnanvaltuusto/ Kommunfullmäktige – Otto Junnila 
 
Kunnanvaltuuston kokouksessa käsitelty moposuoraa. 
 
I kommunfullmäktige mötet behandlades mopobanan.   
  
  
Elinkeino- ja työllisyysjaosto/ Näringsliv- och sysselsättningssektionen- Tris-
tan Lindholm 
  
  
Sosiaali- ja terveysvaliokunta/ Social- och hälsovårdsutskottet – Vilma Yli-Il-
kka 
 
Käsitelty hyvinvointikertomusta 2021–2025. 
 
Välståndsberättelsen behandlades 2021-2025.  
 
  
Sivistysvaliokunnan vapaa-ajanjaosto/ Bildningsutskottets fritidssektion – 
Alex Busk 
  
  
Sivistysvaliokunnan suomenkielinen koulutusjaosto/ Bildningsutskottets 
finskspråkiga utbildningssektion – Santeri Sanaksenaho 
 
Kokouksessa oltiin käsitelty sukkakoulun tilannetta. Asian suhteen ei ole tehty vielä 
lopullista päätöstä. 
 
I mötet hade sockskolans situation behandlats. Man kom inte till en slutsats.  
  
  
Sivistysvaliokunnan ruotsinkielinen koulutusjaosto/ Bildningsutskottets 
svenskspråkiga utbildningssektion – Emma Tackman 
  
  
Muilla edustajilla ei ollut erityistä kerrottavaa kokouksista.  
  
  
Kunnanvaltuuston, valiokuntien ja eri jaostojen esityslistat ja pöytäkirjat ovat luetta-
vissa kunnan kotisivuilla. Dynasty tietopalvelu : Sipoon kunta (oncloudos.com)   
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Andra representanterna hade inget speciellt att nämna från mötena.   
   
Kommunfullmäktiges, utskottens och de olika sektionernas föredragningslistor och 
protokoll kan läsas på kommunens hemsidor. Dynasty tietopalvelu : Sipoon kunta 
(oncloudos.com)  
 

 
 

 
 
§ 42. NUORISOVALTUUSTON JÄSENEN EROANOMUS / UNGDOMSFULLMÄKTIGES 
MEDLEMS ANSÖKAN OM UTTRÄDE 
 
 

Fanny Sarkonen hakee eroa nuorisovaltuustosta aikatauluongelmien vuoksi.  
Valtuusto hyväksyi eroanomuksen yksimielisesti. 
 
Fanny Sarkonen ansöker om att avgå från ungdomsfullmäktige pågrund av 
tidtabellsproblem.   
Fullmäktige godkände ansökan enhälligt.  
 

 
 
 
§ 43. KOULURUOKAILUKYSELY / SKOLMATENTÄK 
 

Nuorisovaltuuston Anjalan leirille osallistuneet laativat kyselyn kysymykset val-
miiksi. Kokouksessa käytiin yhdessä läpi kysymykset ja päätettiin, että kysely 
voidaan lähettää eteenpäin. Ahti Pokkinen lähettää kyselyn Sipoon yläastei-
den ja lukioiden rehtoreille. 
 
De som deltog i Anjala lägret förbereder färdigt frågorna till enkäten. I mötet 
gick man tillsammans igenom frågorna, och bestämde att enkäten kan skickas 
vidare. Ahti Pokkinen skickar enkäten till Sibbo högstadiers och gymnasiers 
rektorer.   

 
 
 
 
§ 44. NIKKILÄN SYDÄMEN SUKKAKOULUKYSELY / NICKBY HJÄRTANS FÖRFRÅGAN 
OM SOCKSKOLAN 
 

Sukkakoulukyselyn toteuttaminen on vielä epävarmaa. Kunnanvaltuuston 
edustushenkilö Micaela Röman ehdotti, että nuorisovaltuusto tiedustelisi sivis-
tystoimen puolelta saako nuorisovaltuusto toteuttaa kyselyn. 
Kokouksessa suunniteltiin yhteisesti kyselyn sisältöä. Ahti Pokkinen tekee ky-
selyn loppuun.  
Kysely tultaisiin lähettämään Nikkilän sydämeen. 
 
Genomförandet av enkäten gällande sock skolan är fortfarande osäkert. Kom-
munfullmäktiges representant Micaela Röman föreslog att ungdomsfull 
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mäktige frågar utbildningssektionen om enkäten får genomföras. På mötet dis-
kuterades enkätens innehåll. Ahti Pokkinen slutför enkäten. 
Enkäten skickas till Nickby hjärta.   

 
 
 
§ 45. YHTEISTYÖ PORVOON NUORISOVALTUUSTON KANSSA / SAMARBETE MED 
BORGÅS UNGDOMSFULLMÄKTIGE 
 

Nuorisovaltuustojen oli tarkoitus tavata 15.5, mutta Porvoon puolelta osallistu-
jia oli niin vähän, jonka takia kokousta päätettiin siirtää ensi syksylle. 
 
Ungdomsfullmäktige hade som ändamål att träffas 15.5 men från Borgå sidan 
var det få som kunde delta, därför flyttades mötet till hösten.  

 
 
 
§ 46. SIPOON TURVALLISEN JA KESTÄVÄN LIIKKUMISEN SUUNNITELMA / SIBBOS 
PLAN FÖR SÄKER OCH HÅLLBAR MOBILITET  
 

Nuorisovaltuusto osallistuu suunnitteluun. Ehdotuksena esim kevyen liiken-
teen väylä Nikkilä-Söderkulla välille. Hidasteita Nikkilän uudelle sillalle. 
 
Ungdosfullmäktige deltar i planeringen. Som förslag t.ex. en fil för lätttrafik 
mellan Nickby och Söderkull,a samt farthinder till Nickbys nya bro.  

 
 
§ 47. 
NUORISOVALTUUSTON HUPPARIT / UNGDOMSFULLMÄKTIGES MUNKTRÖJOR 
 

Otto Junnila on lähettänyt tarjouspyyntöjä neljälle eri toimittajalle. 
Vastauksia ei ole vielä tullut. 
 
Otto Junnila har skickat en offert till fyra olika leverantörer.   
Inga svar än. 

 
 
 
§ 48.  
MUUT ASIAT / ÖVRIGA ÄRENDEN  
   
 

Kokouksessa käytiin yleisesti läpi Anjalan leirillä tehtyä nuorisovaltuuston kauden 
22–24 toimintasuunnitelmaa. Suunnitelma käsitellään laajemmin seuraavassa ko-
kouksessa. 
 
Vilma Yli-Ilkka toi esille Sipoon frisbeegolf-ratojen huonon kunnon. Väylät ovat il-
meisesti todella kuraisia. Keskustelussa pohdittiin, että pystyisikö nuorisovaltuusto 
vaikuttamaan asiaan jotenkin. 
 
På mötet gick man allmänt igenom verksamhetsplanen för 22-24 som gjordes under 
Anjala lägret. Verksamhetsplanen behandlas genomgående på nästa möte.   
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Vilma Yli-Ilkka tog upp frisbeegolf banornas bristande skick. Banorna tycks vara väl-
digt leriga. Det diskuterades om ungdosfullmäktige kan påverka saken. 
 
   

 
 
 
§ 49.  
SEURAAVAT KOKOUKSET / FÖLJANDE MÖTEN  
 
 Päätös/ Beslut 
 
 9.6. klo 17 Nikkilässä 
 

9.6. kl 17 i Nickby 
   
   
  
  
§ 50. 
KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN / MÖTETS AVSLUTANDE 

  
Puheenjohtaja Ahti Pokkinen päätti kokouksen klo 18:13. 
Ordförande Ahti Pokkinen avslutade mötet kl 18:13.  


